
Protokoll styremøte i Sjursnes Utviklingslag. 

Onsdag 28. august 2019 kl. 18.00 på Sjursnes skole. 

Til stede: Roar, Merethe, Gunnar, Raymond, Tom Vidar, Inge, Steinar og Torgeir. 

Saksliste: 

Innkalling og saksliste godkjent. 
Protokoll fra styremøte 6.6.2019 godkjent. 
 
Sak 20/19: Svar på søknad om støtte til nye lysarmatur langs kirkegårdsvegen.  
Negativt svar fra Nordkraft. Ikke noe klart fra Troms Kraft, vi må purre på for å få et 
klart svar. 
 
Sak 21/19: Nedskjæring på skolebudsjettet. Hva skjer med Sjursnes skole. 
Forslag fra rådmannen om å legge ned ungdomstrinnet på Sjursnes skole. Brev fra Kim 
Skog gjelder vedtak til skolefordelingsmodell. Vi bør skrive et forslag til uttalelse dersom 
forslaget om nedleggelse av ungdomstrinnet blir aktuelt. 
 
Sak 22/19: : Referatsaker:   
A – Referat fra styremøte i HS 17.6.19. 
Mobildekning i Nakkedalen, sjekk med IT avdelinga i kommunen. 
B – Troms fylkeskommune. Rom for kultur. 
C -  Prosjekter trafikksikkerhet/veglys. Fra HS. 
D – Flytting av Tirpitzmonumentet. 
E – Diverse frister tilsendt fra Troms fylkeskommune, søknader og fagseminar. 
F – Mail ang forhåndsstemming i distriktet. Tromsø kommune.  
Torgeir kontakter Ole Pettersen ang. folkemøte. 
 
Eventuelt. 
 
 


